

Date: 21 September 2025

Subject: Block 47 Exploration and Production Sharing Agreement (EPSA) Phase 1 Extended

Following Positive Exploration Results

التاريخ: 21 سبتمبر 2025 الموضوع: تمديد اتفاقية الاستكشاف ومشاركة الإنتاج للمرحلة الأولى بمنطقة الامتياز رقم 47 (EPSA) عقب نتائج الاستكشاف الأولية الإيجابية

Following encouraging exploration results, the Ministry of Energy and Minerals ("MEM") has granted a further six-month extension to Phase 1 of the Block 47 Exploration and Production Sharing Agreement ("EPSA"), extending the phase until 24 March 2026.

The Block 47 EPSA was awarded to OQ Exploration and Production SAOG ("OQEP") with 10% Participating Interest ("PI") and ENI OMAN B.V. ("ENI"), the designated operator, with 90% PI. The Block 47 EPSA was ratified by the Royal Decree 38/2020 dated 25th March 2020.

The expiry date of the Phase 1 of Block 47 EPSA is 24th March 2025; however, the Ministry of Energy and Minerals ("MEM") had to extend Phase 1 by 6 months effective from 24th March 2025 to allow drilling the exploration well Najid-1, being part of the commitment work program for this Phase. MEM approved a request for a further 6-month extension to Phase 1, up to and including 24th March 2026, for the Operator to conclude post-well technical studies and formulate a firm strategy for Block 47.

The drilling of Najid-1 commenced in February 2025 and was completed on 29th July 2025 at a total depth of 4788m. The targets were reached, and good gas shows were encountered in the Natih reservoir interval. Currently the well is suspended, and the rig is released. An extensive post-well analysis of the data collected is in progress.

نظرًا للنتائج الإيجابية التي أسفرت عنها عمليات الاستكشاف الأولية في منطقة الامتياز 47، منحت وزارة الطاقة والمعادن فترة تمديد لاتفاقية الاستكشاف والمشاركة في الإنتاج ("EPSA") للمرحلة الأولى ولمدة 6 أشهر حتى 24 مارس 2026م.

تم إسناد اتفاقية الاستكشاف والمشاركة في الإنتاج لمنطقة الامتياز رقم 47 ("EPSA") إلى شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع ("OQEP") بحصة مشاركة ("PI") تبلغ 10٪ مع شركة إيني عمان بي في ("ENI")، المشغل لمنطقة الامتياز بحصة مشاركة تبلغ 90٪. وتم التصديق على الاتفاقية بموجب المرسوم السلطاني رقم 2020/38م الصادر بتاريخ 25 مارس 2020م.

الجدير بالذكر أنه كان من المقرر أن تنتهي اتفاقية الاستكشاف ومشاركة الإنتاج للمرحلة الأولى بمنطقة الامتياز رقم 47 بتاريخ 24 مارس 2025م؛ إلا أن وزارة الطاقة والمعادن وافقت على تمديد المرحلة الأولى لمدة 6 أشهر اعتبارا من 24 مارس 2025م للسماح بحفر بئر الاستكشاف نجد -1، كجزء من التزامات المرحلة الأولى. كما وافقت وزارة الطاقة والمعادن مرة أخرى على طلب تمديد المرحلة الأولى للمرة الثانية لمدة 6 أشهر أخرى حتى تاريخ 24 مارس 2026، ليكمل المشغل الرئيسي الدراسات الفنية بعد الحفر وبناء استراتيجية راسخة لمنطقة الامتياز 47.

بدأ حفر بئر نجد-1 في فبراير 2025 وتم الوصول للطبقة المستهدفة بتاريخ 29 يوليو بعمق 4788 متر ورصد دلائل جيدة للغاز في نطاق المخزون ناطح. حاليًا، البئر معلقة للدراسة ، وتم تحرير جهاز الحفر. يجري حاليًا التحليل المكثف للبيانات التي تم جمعها بعد الحفر.

Best Regards,

محمود الهاشمي Mahmoud Al Hashmi الرئيس التنفيذي بالإنابة Acting Chief Executive Office وتقبلوا فائق الاحترام،

OQ EXPLORATION AND PRODUCTION S.A.O.G

